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中一自行分配學位及學校生活簡介會 
 

  本校中一自行分配學位的申請日期為二零二三年一月三日至十七日。為使小六家長及

學生對自行分配學位的措施和中學生活有更深入的了解，本校將舉行簡介會。詳情如下： 

 

日期：二零二二年十二月三日（星期六） 

時間：上午 10:30-11:45 

內容：  1. 校長致歡迎辭 

  2. 學校發展方向     

3. 中一學生分享 

4. 英語學習 

5. 傑出學生分享 

6. 一人一樂器計劃 

7. 中一自行分配學位 

   

家長可掃描以下 QR code，並於其 Google form 內報名，以便本校統計出席人數，截止日期

為二零二二年十一月二十九日。 

                    

 

 

 

 

家長亦可於指定時間掃描以下 QR code，並登入 YouTube 頻道觀看本校中一自行分配學位及

學校生活簡介會。 

 

如有任何疑問，請致電 2343 6220 向呂美琪老師查詢。 

 

 

觀塘官立中學校長 

葉麗紅 
 

 

二零二二年十一月十五日 



KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL 

觀  塘  官  立  中  學 

 
Tel :  2343 6220   9, Shun Chi Street, 
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15th November 2022 

 

Briefing Session on S1 Discretionary Places Allocation and Information of School  
 

  The application period for Secondary 1 will commence from 3/1/2023 to 17/1/2023. Our S1 

admission seminar will be held in order to let our parents have a better understanding of our school 

and the S1 school places allocation system. The details are as follows:   

 

Date: 3rd December 2022（Saturday） 

Time: 10:30a.m.-11:45a.m. 

Content:  1. Welcoming Speech from our Principal  

  2. School Development     

3. S1 Student Sharing 

4. Learning English 

5. Outstanding Students Sharing 

6. Music for All 

7. S1 School Places Allocation System    

 

To register, parents can scan the QR code below and fill in the Google form. The deadline is 29th 

November 2022. 

 

 

 

 

 

 

Parents can also scan the QR code below at the designated time and log in to our YouTube channel 

to watch the briefing on S1 Discretionary Places Allocation and Information of School . 

 

For further information, please contact Ms Lui Mei Kei at 2343 6220.  

 

                                 

IP Lai-hung 

Principal 


